
Referat af bestyrelsesmøde 15. maj 2012 i Amager Badminton Club. 
 
 
Til stede: Per Munch (PM), Morten Munch (MM, Martin Hindsbo (MH), Mads-Emil 

Zinckernackel, Martin Borch (MB), Jørgen Jensen (JJ), Marianne Bjerborg, Per Reslow, 
Jan Sølyst 

 
Referent:  Martin Borch 
 
  
Møde: Referat fra sidste møde godkendt. 
 
 

Sæsonen er næsten ovre, og vi har netop holdt generalforsamling, så mødet kunne gøres 
kort og præcist. 

 
 
Økonomi: Det indledende økonomimøde blev aflyst. 
  
 
Byggenyt: Den første løsning blev desværre for dyr. 
 Der er lavet et nyt forslag, som betyder, at vi ikke flytter rundt på omklædningsrummene. 
 Vi har udvalgt de 2 billigste tilbud, som begge ligger lige over en milion kr. 
 Efter en kort drøftelse valgte vi bygherre. 
 Byggeperioden er sat til 15/6-15/8. 
 Tilladelserne er i orden efter, at vi har ændret på projektet. Klubhuspuljen og 

byggetilladelsen er på plads. 
   
Veteran: Sæsonplanen er næsten på plads. 
 Inge er ny holdleder for den kommende sæson.  
   
Senior: Træningen er snart slut og banerne lukkes ned for byggeprojektet. 
 Vi har aftalt at låne banerne hos BC37 1 gang om ugen, mens vi bygger. 
 
Spillere: Vi har enkelte spillere fra andre klubber, der hjælper veteraner og seniorhold en gang i 

mellem, når dette er påkrævet. De træner ikke med og har ikke bane. Det er besluttet, at 
disse spillere fremover betaler 520 kr. årligt. 

 
Klubm.: Klubmesterskaberne blev afholdt uden større problemer. Vi mangler dog stadig nøglen til 

at lokke rigtig mange spillere til at stille op. 
 Festen var en stor succes. 
 
Restaurant: Anders Bay fortsætter i den nye sæson.  
 Åbner igen den 1/9. 
 
Hjemmeside:  Vi har aftalt at gøre vores sponsorer mere synlige på forsiden af vores hjemmeside. 
 Marianne lægger desuden skema forABC hjemmekampe på hjemmesiden. 
 
 
Næste møde:  Bliver inden ny sæsonstart. 
 


